

Title (en)

Arrangement for partitioning.

Title (de)

Anordnung für Trennwand.

Title (fr)

Agencement pour l'aménagement d'une cloison.

Publication

EP 0558378 A1 19930901

Application

EP 93400398 A 19930217

Priority

FR 9202288 A 19920227

Abstract (en)

The invention proposes an arrangement for fitting out a partition, for example for distribution or lining, of the type including a post (10) and at least one partitioning panel (12) fixed to the post (10), characterised in that the post includes at least one section (14) including a central web (16) and two flanges (20) in which is produced at least one series of aligned vertical slits (32, 34) which are provided to receive a series of corresponding hooks (38) fixed onto the partitioning panel (12) and which project transversely with respect to the plane of the panel (12) so as to be received in the slits (32, 34). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention propose un agencement pour l'aménagement d'une cloison, par exemple de distribution ou de doublage, du type comportant un poteau (10) et au moins un panneau de cloisonnement (12) fixé sur le poteau (10), caractérisé en ce que le poteau comporte au moins un profilé (14) comportant une âme centrale (16) et deux ailes (20) dans lesquelles est réalisée au moins une série de fentes verticales alignées (32, 34) et qui sont prévues pour recevoir une série de crochets correspondants (38) fixés sur un panneau de cloisonnement (12) et qui font saillie transversalement par rapport au plan du panneau (12) de manière à être reçus dans les fentes (32, 34). <IMAGE>

IPC 1-7

E04B 2/78; E04F 13/08

IPC 8 full level

E04B 2/78 (2006.01); E04F 13/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 2/7854 (2013.01); E04F 13/081 (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] EP 0365773 A1 19900502 - HOLZAEPFEL CHRISTIAN GMBH [DE]
- [Y] US 3690083 A 19720912 - MILLER MARK A
- [A] EP 0085630 A1 19830810 - POLLET ROGER
- [A] US 3312032 A 19670404 - AMES ROBERT G
- [A] WO 9001594 A1 19900222 - UPHAM HILL CHRISTOPHER WILLIAM [AU]

Cited by

JP2015094097A; CN103046667A; CN109113221A; EP2733274A1; NL2009840C2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI LU NL PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0558378 A1 19930901; FR 2688016 A1 19930903

DOCDB simple family (application)

EP 93400398 A 19930217; FR 9202288 A 19920227